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کرمی: به رحیمی گفتم بهتر است در کمیته فنی نباشم/ حضور در وزن چهارم المپیک برای
حسینی زود است

 یکشنبه ۲۲ بهمن ۱۴۰۲ - ۱۱:۱۰ شناسه خبـر : ۱۳۵۱۷۲

سرمربی ایرانی تیم ملی تکواندو پاکستان میگوید که به دبیر فدراسیون کشورمان گفته بهتر است دیگر در 
 کمیته فنی حضور نداشته باشد.

یوسف کرمی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر، با اشاره به سخت بودن کسب مدال در تورنمنتهای بینالمللی

ایران با توجه به تعدد بازیکنان کشورمان اظهار داشت: یکی از سختیهای مسابقات ایران حضور چهار تیم ایرانی در

مسابقات است. یکی از دلایلی که خیلی از تیمها علاقمند به حضور در ایران نیستند، همین مسئله است که مدال گرفتن

در مسابقات سخت میشود. در کشورهای دیگر نیز ورزشکاران میزبان حضور پرشماری دارند، اما آن مسابقات آزاد است

و نفرات در سطوح مختلف شرکت میکنند، در حالی که در ایران، تیم ملی فقط چهار تیم دارد و این موضوع کار را سخت
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میکند.

وی اضافه کرد: اگر بخواهم در جام باشگاههای آسیا با تیمم حاضر شوم، چطور میتوانم با چهار تیم ایرانی مبارزه کنم؟

این موضوع جذابیت را هم کم میکند. کسانی که برای برگزاری مسابقات تصمیم میگیرند باید فکری بکنند و حداقل

بازیکنان ایرانی در ابتدا با هم مبارزه کنند. اینکه همه مدالها به بازیکنان ایرانی برسد جالب نیست. درست است که

مسابقات باید بر اساس سیدبندی باشد، اما اگر قصد معرفی مسابقات خود را به دنیا داریم، میتوانیم بازیکنان ایرانی را

در یک طرف جدول قرار بدهیم و در طرف مقابل بازیکنان خارجی بازی کنند.

سرمربی ایرانی تیم ملی تکواندو پاکستان خاطرنشان کرد: داستان مسابقات جام ریاست فدراسیون جهانی متفاوت است و

بر اساس رنکینگ برگزار میشود، اما در مسابقات دهه فجر نیز میتوانیم چنین شرایطی را لحاظ کنیم. دلیل اصلی عدم

استقبال کشورهای همسایه همین موضوع است؛ چرا که در مسابقات اروپایی کشورها یک تیم ملی با دو، سه بازیکن خوب

دارند، اما همه بازیکنان ایرانی خوب هستند و کار را برای رقبا سخت میکنند.

کرمی در خصوص اینکه همچنان در کمیته فنی فدراسیون تکواندو حضور دارد، گفت: بعد از اتفاقات اخیر با دکتر رحیمی

صحبت کردم و گفتم شرایطم طوری است که ایران نیستم و با توجه به یکسری اتفاقات پیش آمده بهتر است در کمیته

فنی نباشم و برای تیم ملی آرزوی موفقیت کردم.

عضو سابق کمیته فنی فدراسیون تکواندو در خصوص حضور میرهاشم حسینی در وزن چهارم المپیک در تورنمنت فجیره

گفت: به میرهاشم در مسابقات گفتم که حضورش در این وزن زود است، چون از لحاظ قدرت بدنی دچار مشکل خواهد

شد. در آنجا میرهاشم وزن اضافه میکرد. در این وزن یکسری از بازیکنان 100 کیلوگرم هستند و قدرت بدنی بالایی

دارند.

وی در پایان گفت: شاید میرهاشم با توجه به سرعتش یک، دو بازی را در بیاورد، اما به مروز زمان از لحاظ قدرت بدنی در

این وزن کم خواهد آورد و احتمال آسیب دیدیگی او وجود دارد. اگر چنین برنامهای برای 80+ کیلوگرم داشتیم، از

مدتها قبل فکر میکردیم و میرهاشم را به چند تورنمنت و بازی اعزام میکردیم و او را زیر نظر یک متخصص قرار

میدادیم تا از لحاظ بدنی آماده شود و با یک برنامهریزی خوب او را برای این مسابقات اعزام میکردیم. 
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